

2025總統盃黑客國際松熱血啟動!

號召全球創意黑客

攜手點亮世界、共創未來



- 一年一度總統盃黑客國際松來了! 錯過再等一年!

- ★ 重磅業師一對一黃金輔導,讓點子更快實現
- ★ 黃金級榮耀! 有機會前進總統府,展示你的創新提案與領獎
- ★ 免費飛來臺灣參訪,與潛在合作夥伴面對面交流

主題說明。

🙉 以數位創新打造韌性與永續的未來

Digital Innovation for Resilience and Sustainability

為呼應聯合國提出的17項「2030永續發展目標(SDGs)」,本屆總統盃黑客國際松徵求運用數 位科技與工具的創新解決方案。聚焦兩大目標:

1. 強化社會韌性

提升社會因應突發挑戰(如人為或自然災害)的應變及恢復能力。 舉例來說,可透過災害預警應用,串聯中央部會與在地網絡,加快警報傳遞效率,強化數位防災 能量。

2. 推動永續發展

促進環境與資源保護,例如整合環境感測數據,運用AI進行模擬與預測,協助決策者制定更有效 的政策與服務,打造更永續、宜居的社會。

多賽對象。

- 1.任何人都可以申請!要的是您擁有改變世界的熱忱及創新點子!
- 2. 團隊成員以3~10名為限,每人限報名1隊, 含正副代表聯絡人各1名
- 3.團隊成員應至少1位非中華民國國籍

報名方式

即日起至8月8日(五)至競賽官網填寫線上報名表單

指導單位:總統府

主辦單位:行政院

承辦單位:數位發展部

執行單位:台北市電腦公會





ECHRENEUS BUNDEUM BERNE ※若有任何爭議,主辦單位保有最終解釋權

Your proposal could change the world just a join the 2025 Presidential Hackathon



Calling all creative hackers worldwide to

JOIN FORCES

light up the world, and co-create the future!

Once a year,

the 2025 Presidential Hackathon International Track is here!

Miss it now, wait another year!

- igstar Get exclusive one-on-one mentorship from top experts to accelerate your ideas
- ★ Golden glory! There is an opportunity to showcase your innovation at the Office of the President and receive the trophy.
- ★ Enjoy a free trip to Taiwan and visit potential partners to expand cooperation.

Theme Description

2 2 2 2 2 2

Digital Innovation for Resilience and Sustainability

In alignment with the 17 Sustainable Development Goals (SDGs) for 2030 announced by the United Nations, this edition of the Presidential Hackathon calls for innovative solutions leveraging digital technologies and tools, focusing on two key objectives:

- 1.Strengthen Whole-of-Society Resilience
 - Enhance society's ability to respond to and recover from emergencies, such as human-made or natural disasters.
- 2. Promote Sustainable Development

Foster environmental and resource conservation, for example by integrating sensor data and AI for simulation and prediction. These approaches support smarter policy-making and help create a more sustainable and livable society.

- 1. Anyone can apply! All you need is a passion for change and innovative ideas.
- 2.Team Requirements:
 - Form a team of 3 to 10 members.
 - Each person may join only one team, and each team must designate two members as the primary and secondary contacts.
 - At least one team member must be a non-R.O.C. (Taiwan) national.

Visit Website



How to Sign Up

Fill out the online application form by 8/8(Fri).

Supervisor: Office of the President Implementer: Ministry of Digital Affairs

Organizer: Executive Yuan

Executer: Taipei Computer Association

leph If there is any dispute, the Organizer reserves the right of final interpretation.